
 

 

Inicia la sessió l’alcaldessa exposant que avui ens trobem en la cinquena trobada de les sis que 

s’han programat per aquest 2017, amb l’objectiu de crear un espai obert, de proximitat i de 

diàleg entre el govern i la ciutadania per a intercanviar opinions, inquietuds, problemes i 

propostes, així com per a informar dels assumptes  públics.  

Els temes  que es van tractar en aquesta trobada són els següents:  

� El regidor d’Ensenyament, Jaume Casañas, explica que l’ajuntament ha signat un 

conveni amb el departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya  amb 

l’objectiu d’augmentar i millorar la cohesió social al municipi, a l’entorn dels centres 

educatius. Aquest conveni es concreta en el desenvolupament d’un Pla Educatiu 

d’Entorn (PEE), un instrument per a donar una resposta integrada i  comunitària a les 

necessitats educatives dels més joves del nostre municipi.  

Comenta que l’any passat ja es va iniciar un grup de treball amb les 3 escoles del 

municipi, la Llar d’Infants i l’Institut que van decidir, entre d’altres, posar en marxa el 

projecte Patis oberts. Una iniciativa destinada a impulsar la utilització dels patis de les 

escoles, diversificant-ne l’ús i obrint-los als joves i a les famílies en el seu temps lliure. 

Afegeix que aquest projecte s’iniciarà a l’Escola Pompeu Fabra com a prova pilot amb 

la voluntat d’estendre’l a la resta de centres educatius de Cunit.  

El regidor aprofita per agrair la implicació de les escoles en tots els temes que 

actualment s’estan treballant i anuncia que en breu es convocarà a totes les entitats 

del municipi a una reunió per tractar sobre el PEE perquè entre tots puguem 

desenvolupar el projecte.        

  

� El regidor de Joventut, Ivan Faccia, exposa que el projecte de Patis oberts també 

sorgeix arran de fer palesa que hi ha una problemàtica de jovent al carrer i sense 

espais de referència.    Explica que s’inicia llavors un Programa de Mediació que 

involucra tots els tècnics i professionals relacionats amb els joves al municipi que 

inicien un treball compartit amb l’objectiu de reforçar i millorar les polítiques 

municipals i actuacions adreçades als joves.  

Afegeix que, en aquest sentit, s’ha reobert el Punt d’Informació Juvenil (PIJ), s’ha 

previst que a finals d’any s’incorporin a l’àmbit de Joventut 2 educadors de carrer, i el 

projecte de Patis oberts pel qual l’ajuntament farà una aportació de prop de 30.000 

euros,  amb l’objectiu de transformar el pati en un entorn lúdic i familiar.  

Punt de trobada:  Escola Pompeu Fabra 

Data:  26 d’octubre de 2017 

Hora: 18: 30 h 

Assistència:   7 veïns i veïnes 

                        Equip de govern  



Una veïna comenta que el que potser és difícil és que els joves trobin atractiu aquest 

projecte del Pati Obert  i proposa fer una enquesta al jovent per a saber què voldrien fer 

en aquest espai.  

El regidor de joventut diu que aquesta serà una tasca dels dos educadors de carrer, 

acostar-se als joves i conèixer de primera mà quines són les seves expectatives i 

necessitats.     

�    Una veïna es queixa de problemes amb  joves a la Rambla del Prat, com uns grupets 

que s’apropien de l’espai i no deixen jugar als més petits.  

El regidor de joventut expressa que aquest tema, el de com convivim a l’espai públic ens 

afecta a tots i que ens cal fer molta feina, no sols sobre civisme, sinó  d’educació per a la 

convivència.  

� El regidor de Medi Ambient, sostenibilitat i platges, Toni Martínez,  informa que al 

pàrquing del pavelló esportiu s’ha instal·lat un punt de càrrega de cotxes elèctrics, 

gratuït, amb l’objectiu de fomentar tant els aspectes mediambientals com de 

promoció del municipi.  

Explica que respecte al barri i fins a finals d’any es faran un seguit d’actuacions:         

- La reparació del pont de vianants de l’Av. Mediterrani, que es finançarà a parts iguals 

entre  els ajuntament de Cunit i de Calafell, i el tancat  d’aquest sector.  

- A la pista esportiva de la Rbla. del Prat , a la zona inundable, s’adequarà un espai 

lúdic tancat per a les persones que tenen gossos, amb pipicans, bancs, fonts, etc.  

- Es destinarà conjuntament amb el departament d’urbanisme 103.000 € per a la 

reparació de voreres al municipi i es començarà en cada barri per les que estan en 

pitjor estat-.   

 

Una veïna comenta que ara s’han arreglat voreres a la Rambla del Prat i que va 

denunciar que al ptge. Borrell hi havia un esvoranc  i s’ha arreglat ràpidament. Afegeix,  

que també hi ha forats a l’av. Tarragona que s’haurien de reparar.    

 

    

� Una veïna es queixa de les males condicions dels arbres a l’Av. Sitges. Comenta que es 

tallen i no es reposen.  

Una altra veïna comenta que els arbres a l’escola Solcunit estan aixecant les voreres, 

estan sense podar i s’han de cuidar més. Afegeix que quan es planta un arbre s’hauria 

d’estudiar bé de quin tipus és, quines condicions de creixement té, etc, perquè després 

no causi problemes no volguts.  

El regidor de Medi Ambient diu que la problemàtica dels arbres és molt gran a Cunit 

perquè obstaculitzen el pas en moltes voreres que són estretes i aixequen en molts 

llocs el paviment, amb els problemes que això ocasiona.  

Diu que es valorarà si procedeix o no tornar a plantar els que es van treure a l’Av. 

Sitges perquè són molts aspectes els que s’han de tenir en compte.  



 

 

� Una veïna adreça als diferents regidors i regidores les preguntes i qüestions següents:  

- Vol saber si l’Ajuntament s’ha plantejat prohibir les bicis al Pg. Marítim a l’estiu, 

sobretot per la   tarda-vespre; perquè no es pot passejar tranquil·lament.  

Una veïna proposa que millor que prohibir-ho és fer un carril bici, perquè el passeig té  

amplada per fer-ho. 

- Queixa perquè els negocis que hi ha a l’Av. Barcelona 155-165 ocupen molt sovint les 

voreres amb cotxes, que no permeten passar i a més fan malbé el paviment.  Demana 

saber si poder fer servir aquest espai i si és el cas, si  paguen per ocupar-lo. Vol saber 

també si estan regulades les terrasses i si els establiments paguen per tenir cadires i 

taules al carrer perquè estan utilitzant un espai de tots.      

El regidor d’Urbanisme, Julio Ramon,  diu que si estan ocupant l’espai de carrer com 

aparcament de cotxes se’ls farà un escrit, perquè no poden ocupar-lo.    

Pel que fa a les terrasses respon que estan regulades, i que les terrasses autoritzades 

paguen les taxes corresponents.   

- Saber si les caravanes que estan davant del passeig marítim, poden estar allí, i 

utilitzar la font i serveis públics.  

El regidor d’urbanisme respon que s’estan buscant sol.lucions provisionals a la gestió 

d’aquest espai perquè en aquest lloc està prevista la construcció d’un equipament 

social i esportiu.    

Un veí diu que considera que hi ha d’haver un espai públic per a les caravanes i que no 

entén les queixes per a l’ús de la font pública perquè és una aigua solidària, per a l’ús 

de tothom.  

� Una veïna es queixa dels sorolls a l’estiu a l’av. Barcelona. Considera que s’ha de posar 

uns límits per conciliar els drets de la gent a divertir-se amb la conciliació del descans 

de les persones que treballen.  

El regidor de Medi Ambient diu que les normatives  ja fan prevaldre el descans veïnal 

per sobre de l’entreteniment.  

El regidor de Seguretat ciutadana comenta que n’hi ha, ni hi podrà haver prou policia 

per atendre totes les queixes per soroll que es reben, sobretot a l’estiu. Afegeix que a 

banda de les actuacions de la policia local, aquest és un problema d’educació en el que 

hi estem tots implicats.  

 

        



   

 

     

� Una veïna comenta que en una altra trobada ciutadana es va dir que es portarien 

empreses a Cunit, vol saber com està això.  També es queixa de que no es veu bé la TV. 

El regidor de Promoció econòmica i tecnologies de la informació, Xavier Salvadó,  

explica que molts dels espais que hi ha al municipi per atraure teixit empresarial són 

privats, i que amb el que s’està treballant és en propostes amb possibles inversors que 

permetin millorar l’ocupació, i aconseguir que l’IBI no repercuteixi només en els 

habitatges.  

Pel que fa al senyal de la TDT, explica que d’acord amb una normativa europea no està 

previst que s’instal·lin més repetidors. Comenta que les ones de telefonia s’interposen 

amb les de TV i han de poder conviure. Afegeix que o bé a través del de l’Ajuntament o 

del telèfon gratuït 900 833 999, es pot sol·licitar la instal·lació d’un aparell per 

solucionar-ho i que suposant que no li funcioni, ho ha de tornar a reclamar.   

 

� Intervé el regidor de seguretat ciutadana per comentar que hi ha veïns d’aquesta zona 

queixosos pel tancament del c. Les Sorres pels accessos dels nens i nenes als centres 

educatius.  Diu que és conscient que és un carrer de molt trànsit, però que la prioritat 

és la seguretat dels infants.  

  

� Un membre de l’AMPA Solcunit demana que es netegi i s’arreglin diferents espais 

exteriors que es troben en mal estat per les darreres pluges i la necessitat de comptar 

amb més servei de neteja a l’escola.  

 

El regidor d’Ensenyament respon que s’ha d’actuar i que l’escola té problemes 

estructurals des de la seva construcció que s’han d’arreglar. 

Respecte a la neteja, el regidor d’Urbanisme explica que amb les propostes de la 

direcció de l’escola i de l’empresa encarregada de la neteja, s’ha arribat a un acord per 

augmentar el nombre d’hores de neteja a totes les escoles.  

   

� Una veïna comenta que li interessaria molt que es formés al poble un grup familiar 

d’excursionistes.  

Es comenta que existeix un cicle de rutes adreçada a un públic familiar, el Tot Natura i 

que pot adreçar-se a Participació Ciutadana perquè li faciliti informació sobre la 

creació d’un grup o associació amb aquesta finalitat.        

 

      

 


